

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, APRIL 20, 1989

(1)

[Text]

The Standing Committee on Transport met at 9:06 o'clock a.m., in Room 253-D, Centre Block, this day, for the purpose of organization.

Members of the Committee present: Iain Angus, Ken Atkinson, Les Benjamin, Maurice Dionne, Charles Langlois, Arnold Malone, Pat Nowlan, Denis Pronovost, Guy St-Julien, Pierrette Venne, Stan Wilbee.

Acting Members present: Joe Volpe for Joe Comuzzi; Stan Keyes for David Walker.

In attendance: John Christopher, Research Officer, Library of Parliament.

The Clerk presided over the election of the Chairman.

Arnold Malone moved,—That Patrick Nowlan do take the Chair as Chairman of this Committee.

Iain Angus moved,—That Les Benjamin do now take the Chair as Chairman of this Committee.

And the question being put on the first motion, it was, by a show of hands, agreed to: Yeas: 8; Nays: 1.

The Chairman took the Chair.

On motion of Guy St-Julien, it was agreed,—That Denis Pronovost be elected Vice-Chairman of this Committee.

On motion of Iain Angus, seconded by Maurice Dionne, it was agreed,—That the Chairman be authorized to hold meetings to receive and authorize the printing of evidence when a quorum is not present provided that at least four members are present, one of whom is a member of the Opposition.

On motion of Charles Langlois, it was agreed,—That the Committee print 550 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence*, as established by the Board of Internal Economy.

It was agreed,—That the Sub-Committee on Agenda and Procedure be composed of five members of the Committee, including three members representing the government, one representing the Liberal Party and one representing the N.D.P.

On motion of Maurice Dionne, it was agreed,—That the Committee retain the services of one or more Research Officers from the Library of Parliament, as needed, to assist the Committee in its works, at the discretion of the Chairman.

The Committee discussed future business.

PROCÈS-VERBAUX

LE JEUDI 20 AVRIL 1989

(1)

[Traduction]

Le Comité permanent des transports tient, aujourd'hui à 9 h 06, dans la pièce 253-D de l'Édifice du centre, sa séance d'organisation.

Membres du Comité présents: Iain Angus, Ken Atkinson, Les Benjamin, Maurice Dionne, Charles Langlois, Arnold Malone, Pat Nowlan, Denis Pronovost, Guy St-Julien, Pierrette Venne, Stan Wilbee.

Membres suppléants présents: Joe Volpe remplace Joe Comuzzi; Stan Keyes remplace David Walker.

Aussi présent: De la Bibliothèque du Parlement: John Christopher, attaché de recherche.

Le greffier du Comité préside l'élection du président.

Arnold Malone propose,—Que Patrick Nowlan occupe le fauteuil en tant que président du présent Comité.

Iain Angus propose,—Que Les Benjamin occupe maintenant le fauteuil en tant que président du présent Comité.

Puis la première motion est mise aux voix et adoptée par vote à main levée: Pour: 8; Contre: 1.

Le président occupe le fauteuil.

Sur motion de Guy St-Julien, il est convenu,—Que Denis Pronovost soit élu vice-président du présent Comité.

Sur motion de Iain Angus, appuyé par Maurice Dionne, il est convenu,—Que le président soit autorisé à tenir des réunions pour recevoir des témoignages et en permettre l'impression en l'absence du quorum, à condition qu'au moins quatre membres soient présents, dont un membre de l'opposition.

Sur motion de Charles Langlois, il est convenu,—Que le Comité fasse imprimer 550 exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages*, comme l'y autorise le Bureau de régie interne.

Il est convenu,—Que le Sous-comité du programme et de la procédure se compose de cinq membres du Comité, soit de trois membres du gouvernement, d'un membre du parti libéral et d'un membre du parti néo-démocrate.

Sur motion de Maurice Dionne, il est convenu,—Que le Comité retienne les services d'un ou de plusieurs attachés de recherche de la Bibliothèque du Parlement, au fur et à mesure des besoins, pour aider le Comité dans ses travaux, le tout à la discrétion du président.

Le Comité détermine ses futurs travaux.